
Presentation inför SISU/RF Dalarna, årsmöte 2024 

Helen Lott, född Andersson i Ludvika 1961. Jag har en lillasyster och en storebror. 

Min pappa Gunnar har i hela sitt liv varit engagerad i föreningslivet. Som liten var jag ofta 
med honom. Så jag är nästan ”uppväxt” på kolstybben på Hillängens IP (LFFI) och i 
bingosalen i Folkets Hus. 

Provade flera idrotter; friidrott, skol-handboll, fotboll IFK Ludvika. Men ridningen blev/var 
min idrott. Jag och min syster fick egen häst när jag var 12 år och jag hade häst fram till 
jag blev drygt 25 år.  Jag var med i starten av Ludvika Ridklubb 1973. Då lånade vi ut våra 
hästar för att kunna bedriva ridskoleverksamhet. Utbildade mig genom Ridfrämjandet 
och gick sen RIK 0 på Strömsholm.  

Utbildning och Jobb 

Flyttade till Örebro och läste på Statskunskap och Kommunalekonomi på 
Förvaltningslinjen (Socialhögskolan). Senare även Företagsekonomi och 
ekonomistyrning. Jag gifte mig med Christer och vi fick 3 barn födda -84, -86- 90. Vi 
startade livet i Ludvika, byggde villa men sålde den och köpte en bondgård 1990 i 
Rossberga, Horndal. 1995 omkom Christer i en bilolycka. 1997 sålde jag gården och jag 
och barnen flyttade till Falun. 

Sedan 20 år lever jag med Per och vi har nu (2023) flyttat ”hem” till Falun igen efter 10 år i 
Norrtälje. 

Jag är mormor/farmor till 7 barnbarn och tillsammans med Pers barn och barnbarn har vi 
en stor familj. 

Jag har i hela mitt yrkesliv jobbat med ekonomi, styrning och ledning. 

Sedan 2019 jobbar jag på Bylero AB, som avdelningschef och har bolagets HR-ansvar. 
Bylero är ett medarbetarägt konsultföretag inom Samhällsbyggnad med ca 50 anställda. 

Innan det har jag jobbat närmare 20 år i kommun som verksamhetschef/ 
förvaltningschef. I Falu kommun 2000-2011 och Norrtälje kommun 2012-2018. 

Därföre jobbade jag som ekonomichef 10 år på Smedjebackens Energiverk åren 1987—
1992 och Hofors Energi 1995-2000.  

Jag har även under perioden 1993-1995 jobbat som projektledare i Avesta kommun med 
uppgift att införa och implementera ett nytt ekonomisystem i kommunen. 

Jag är certifierad styrelseledamot av Styrelseakademin, Rätt fokus i styrelsearbetet 
SME, sedan december 2023. 

  



Förenings- förbundsengagemang 

2023-- Ledamot i Överklagandenämnden SVFF 

2023--2024 BKV Norrtälje, suppleant i styrelsen 
2022-2023 BKV Norrtälje, Ordförande 
2018--2022 Upplands Fotbollförbund, Ledamot och 

ordförande i föreningsutskottet 
2013-2016 BKV Norrtälje, Ordförande 
2005-2012 Dalarnas Fotbollförbund, ledamot, 

ordförande i utvecklings-
utbildningsutskottet, vice ordförande 

Minns inte mellan vilka år. SISU Dalarna + SISU-DIF, ledamot 
2002-2005  Korsnäs IF, ordförande 
ca 1992--2005 Ledare och tränare i ungdomsidrott, 

handboll i Horndals IF, Norslunds IF och 
fotboll i Korsnäs IF Fotboll 

ca 1973—1983  
(även innan föreningen bildades 1973 
organiserade vi ridskoleverksamhet med 
våra privata hästar) 

Olika roller såsom; Ungdomsledare, 
ordförande i Ungdomssektion, 
styrelseledamot, ridlärare för barn o 
ungdom i Ludvika Ridklubb  

 

Bidra med: 

Mitt engagemang bygger på att driva: 

• Föreningslivets grundmurade tradition och ställning i samhället och vad det kan 
bidra med i samhällsutvecklingen. Hur behålla och ta vara på den ideella kraften? 

• Utveckla hållbara föreningar som långsiktigt kan erbjuda en kvalitet i 
verksamheten, skapa trygga miljöer, bra ledare och där alla barn-ungdomar får 
förutsättningar att växa till goda samhällsmedborgare.  

• Föreningsverksamhet som ger meningsfull fritid långt upp i åldrarna och 
stimulerar till att engagera i olika roller, byta roll över tid, aktiv->ledare-
>föreningsfunktionär. 

• Föreningar som möjliggörare och motor i lokalsamhället. Ex bidra med idrott i 
skolan, evenemang, mm 

• Folkbildning. 

Övrigt: 

Det mesta är nog sagt. 

 


